
Dobra udeležba
V septembru je imela naša OK ZSMS svo-

jo volilno konferenco, na kateri pa smo po-
leg volitev izvedli tudi dopolnitev plana za
letos. Sprejeli smo poročilo o delu občinske
konference v obdobju 1978—80, realizacijo
finančnega plana, poročilo nadzornega odbo-
ra in že omenjeno dopolnitev plana za letoš-
nje delo. Najpomembnejši točki dnevnega
reda pa sta bili razrešitev prejšnjega pred-
sedstva in izvolitev novega.

V paročilu so bile omenjene predvsem
težave, s katerimi se mladinci kot tudi drug-
je, že dolgo srečujemo. Dela premalo mladih,
ker ni prave spodbude, občinska konferen-
ca se kot organ še vedno ni dokončno orga-
nizirala, pa tudi finančne zmožnosti niso
vedno dobre.

Finančni plan je bil uresničen, do presež-
ka je prišlo le pri sredstvih za mladinske
delovne akcije, iker so zelo narasli stroški
prevoza. Tudi drugje podražitve predstav-
ljajo veliko oviro.

Nadzorni odbor je pregledal delo občin-
ske konference in dal nekaj predlogov. Kar
pa se je po.javilo naipak, jih bo moč brez
težav popraviti.

Dodatki k letošnjemu planu obsegajo
predvsem ipremalo poudarjene splošne nalo-
ge ZSM kot so informiranje, večanje vloge
mladih in večja povezava med občinsko kon-
ferenco ter osnovnimi organizacijami in
med mladimi nasploh. Nekaj ipredlogov je
dal tudi predsednik MK ZSMS Ljubljana
tov. Ivančič. Tudi ti so povezani s splošnimi
nailogami ZSM (izboljšanje delegatskih od-
nosov, odnos do družbenih sredstev in demo-
kratizacija odnosov) in skupnimi nalogami
mladine v Ljubljani (gradnja mladinskega
doma, vaja LJUBLJANA 80, gradnja jPoti spo-
minov in tovarištva). Poleg splošnih nalog
moramo opraviti tudi marsikatero čisto kon-

. kretno kot npr. ponekod v naši občini sploh
ni povezave med mladino in SZDL.

Naš novi predsednik je Zdravko FIC, se-
kretar pa Brane JAKOVLJEVIČ. Novih je
tudi več članov ipredsedstva in predsednikov
področnih konferenc.

Nazadnje smo sprejeli še več pripomb na
delo nekaterih SIS v naši občini oz. na našo
povezavo z njimi. Adaptirati je treba mladin-
ski center v Zg. Šiški, organizirati več lokal-
nih mladinskih delovnih akcij, povečati po-
vršino športnih površin v krajevnih skupno-
stih, pomagati pri financiranju Radia Štu-
dent, prihodnji prenovljeni dom družbenih
organizacij v Zg. Pirničah pa niora služiti
tudi drugLm, ne le kulturni dejavnosti.

Udeležba na konferenoi je bila dobra. Po-
leg predstavnikov družbenopolitičnih organi-
zacij, družbenih organizacij in društev pa
so nas obiskali še predstavniki mladincev iz
Kavadarcev in iz Zagreba-Trnja, s katerimi
tudi sodelujemo.
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